
Referat fra den ordinære generalforsamling i Grundejerforeningen Solbakken 
Mandag den 23. marts 2015 kl. 19.30, Sognegården ved Hasle kirke 

 

Knud Wium Rasmussen, formand bød velkommen. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent: 

                              Richard Nielsen blev valgt 

Valg af referenter: 

Klaus Bendixen og Jörgen Hanner blev valgt. 

 

2. Formandens beretning: 

Der var det seneste år 165 medlemmer, et mindre fald i forhold til sidste år. 

Foreningen har anskaffet 1 æblekværn og 2 æblepressere. Vi har valgt selv at investere 

grundet den store succes de sidste 2 år. Nu kan vi følge med. Blev første gang brugt 

til mosteridagen  d. 5. okt. 2014 kl. 10 00 – 16 00 ved Hasle skole. Kan lånes af 

medlemmer. 

Medlemmer opfordres til at opgive mailadresse, da det gør portoudgifterne mindre. 

Materiel vedligeholdes løbende,  der er anskaffet høje sider og skiftet bund på traileren hos 

Sven Johnsen, samt monteret presenning på den store trailer, desuden er der anskaffet en 

ny højtryksrenser til depotet hos Jørgen Møller. 

Der planlægges et arrangement om ”nabohjælp” umiddelbart efter sommerferien 2015. 

For yderligere oplysninger om, hvordan man kan sikre sig: Gå på nettet under linket 

www.nabohjælp.dk. 

 

3. Forelæggelse af regnskab: 

Regnskabet  blev fremlagt og gennemgået af kasserer Jørgen Vesterager. Regnskabet blev 

efterfølgende godkendt. 

 

4. Indkomne forslag: 

Flemming Møller: Forslag om indkøb af en digital radonmåler. 

Forslaget er modtaget for sent og blev ikke behandlet. 

Flemming Møller: Indkøb af afspæringsmateriale og skilte med henblik på afspærring af 

veje ved vejfester. Forslaget faldt ved afstemning. 

 

5. Valg til bestyrelsen: 

På valg: Jørgen Vesterager og Kresten Kjær Sørensen, begge genvalgt. 

 

6. Valg af revisorer: 

Iwo Jensen p.t. revisor blev genvalgt. 

Hardy Møller p.t. revisorsuppleant blev genvalgt. 

 

7. Eventuelt: 

Der blev stillet en række spørgsmål om trafikale- og miljømæssige forhold. 

Knud gjorde rede for forventninger til udviklingen i Klokkerparken, og Klaus gjorde rede 

for trafikale problenstillinger i området, herunder linieføringen af den kommende letbane. 

Nævnte områder behandles i Hasle Fællesråd. Ønskes yderligere informationer, henvises til 

www. haslefaellesraad.dk. For medindflydelse opfordres til medlemskab af Hasle Fællesråd. 


